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Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy Piaski 

Dnia 05 grudnia  2023 r. o godz. 9:00  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy  w Piaskach odbyło się 

wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Piaski 

W posiedzeniu wzięło udział  14 radnych  

: 

Wójt Gminy  - Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy - Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy - Bogumiła Sosnowska   

 

Po  powitaniu i otwarciu obrad przystąpiono do analizowania i opiniowania projektów uchwał , które 

będą podejmowane na dzisiejszej sesji  

Najpierw przystąpiono do opiniowania projektu uchwały budżetowej na 2024 rok 

Skarbnik Gminy Pani Bogumiła Sosnowska kolejno  za pomocą slajdów przedstawiła i omówiła  

przychody ,źródła dochodów .plan wydatków budżetu wg działów na 2024 rok jak również w trakcie 

omawiania budżetu odpowiadała na pytania radnych      Pan radny Marcin Porzucek zapytał  jakie 

gmina ma dochody od  fotowoltaiki Pan Wójt odpowiedział że wartość podatku jest naliczana tylko od 

tego stelażu a nie od całej nieruchomości .która jest najdroższa  Dalej Pani Skarbnik omówiła zmiany 

w Wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Piaski na lata 2024-2028 dodała że autopoprawki będą 

jeszcze wprowadzane i zostaną przedstawione radnym na spotkaniu przed sesją  

Następnie Pan Sekretarz poinformował  że  nasza gmina wnioskowała o wsparcie z programu  

Rozświetlamy Polskę Poziom dofinansowania do samorządu wyniesie 80 % wartości inwestycji przy 

wkładzie własnym gminy na poziomie 20%  

Wprowadzenie nowoczesnego oświetlenia pozwoli na znaczne zmniejszenie kosztów związanych z 

rachunkami  za energie elektryczną  Lampy LED charakteryzują się długą żywotnością i niskim 

zużyciem energii  Zmiana opraw pomoże samorządom wygenerować oszczędności  które będzie 

można przeznaczyć na realizację innych zadań 

Pan Wójt dodał że będą oświetlane ronda  te które przebiegają przez teren gminy  za prąd płaci 

gmina jak również za wszystkie oświetlenia dróg które prowadzą przez gminę , 

Uwag do projektu uchwał nie wniesiono 

 

Projekty uchwał dotyczące planów pracy na 2024 rok poszczególnych komisji nie omawiano 

ponieważ każdy radny zapoznał się z planem pracy umieszczonym w e-sesjia 

Następne projekty uchwał omówił Pan Sekretarz a dotyczyły wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy i odstąpienia od przetargu  Pan Sekretarz dodał że przedłużono dzierżawę na kolejne 

3 lata Zgodnie z przepisami w podstawie prawnej projektu uchwały do kompetencji rady gminy należy 

wyrażenie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego  

Następny projekt uchwały dotyczył sprzedaży nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie 

wieczyste Projekt tej uchwały omówił Pan Sekretarz  

Dodał że z chwilą oddania do użytkowania droga podlega pod gminę Radna Justyna Sarbinowska 

wyjaśniła na jakiej zasadzie jest sprzedaż działek na użytkowanie wieczyste  Uwag do projektu 

uchwały nie było  

 Następne projekty uchwał w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków i zbiorowego zaopatrzenia w wodę  przedstawił Pan Wójt , dodał 

ze w celu udzielenia wsparcia mieszkańcom Gmina  dokonuje  dopłat do ceny ścieków 1,84 zł netto 

do ceny 1 m 3 odprowadzanych ścieków  i 0,30 zł netto do każdego 1 m 3 dostarczonej wody  Zakład 

Usług Komunalnych pobiera od odbiorców należności za wodę i za ścieki pomniejszoną o wskazaną 

dopłatę 



W związku z licznymi pytaniami dotyczącymi działalności  ZUKu  radni zdecydowali aby na następną 

wspólną  komisję zaprosić Prezesa spółki Pana Pawła Wójka 

Uwag do projektu uchwał nie wniesiono 

Ostatni punkt posiedzenia omówił Pan Sekretarz a dotyczył  Apelu Rady Gminy Piaski do Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego  o dokonanie zmiany terminu realizacji obowiązku wymiany starych 

instalacji na paliwa stałe Główną przesłanką wydłużenia terminów wymiany starych kotłów jest to że 

mieszkańcy nie posiadają wystarczających środków na wymianę starych pieców, Jest to procedura 

która wymaga dłuższego czasu 

Uwag do apelu nie wniesiono  Wszyscy radni byli za . 

 

………………………………………………………………………………………………… 

 W wolnych  głosach  i wnioskach poruszano następujące sprawy 

• Radny Pan Marek Majsnerowski w związku że podniesie się ruch przez Huby Bodzewskie 

trzeba by szukać środków  na remont tej drogi Pan Wójt dodał, że gdyby były środki to ta 

droga jest na pierwszym miejscu do zrobienia 

• Radna Karolina Przybylska  droga Strzelce Wielkie –Tanecznica zwróciła się aby upominać 

się do powiatu o tą drogę  Pan Wójt dodał że rozmawiał na temat tej drogi 

• Droga gminna Strzelce – Grabonóg do zrobienia  - wystarczy delikatny dywanik i utwardzić 

pobocza 

• Radny Łukasz Waleński  czwarty odcinek drogi w Smogorzewie czeka na zrobienie 

• Radna Beata Tyrakowska  do zrobienia droga do Leśniczówki  ująć w budżecie zrobienie 

dokumentacji 

• Radna Maria Wesołek do zrobienia droga łącząca Szelejewo Pierwsze i Szelejewo Drugie 

,szkoła w Szelejewie pilnie wymaga nowych łazienek 

• Radna Hania Powicka  dokumentacja na ul Chrobrego w Piaskach 

• Zrobić parking przy PKP w Piaskach na ul Dworcowej przy przedszkolu i ze względu na 

miejsca zalewane postawić studnię chłonną 

• Radny Rafał Nowak czy Pan Wójt przedstawi  koncepcja dotyczącą mostu na ul. Dworcowej 

w Piaskach  Pan Wójt odpowiedział że przygotuje na następną wspólną komisję 

 

 

• Pan Sekretarz poinformował że gmina jest po przetargu na boiska w Bodzewie i Szelejewie  i 

na ul Nerii w Piaskach  Są sprawdzane oferty i na następnej komisji będzie informacja która 

firma wygrała przetarg dodał że realizacja tego zadania rozpocznie się  na wiosnę przyszłego 

roku 

• Poinformował również że jest ogłoszony przetarg na odbiór  śmieci 

          Na tym posiedzenie zakończono 

Przewodnicząca posiedzenia 

Maria Wesołek 

  

 

 

 

  

 


